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TANGVALL SKOLE 

 
 

Til medlemmer av Samarbeidsutvalget  

ved Tangvall skole 
    

 

 

 

Protokoll fra møtet i Samarbeidsutvalget 

 

Møtested: Tangvall skole, personalrommet 

Dato: 12.12.23  

Tid: 17.30 – 19.00  

 

 

 

Til stede: 

 

Navn                                                                                                  Funksjon 

Kari Lunøe-Nielsen                                                 Leder - Foreldrerepresentant 

Markus Reisvaag                                                                  Foreldrerepresentant 

Odd Rune Knudsen                                                              Repr. ansatte  

Cathrine Aas Aanesland                                                       Repr. andre ansatte 

Yvonne Stene                                                                       Repr.andre ansatte 

Tobias 9a                                                                              Elevråd 

Isabell 10a                                                                            Elevråd  

Idunn 10b                                                                             Elevråd 

Elin Rekve                                                                            Rektor – referent 

 

Forfall 

Øyvind Lorentsen                                                                Politisk representant 

 

 

Saksliste:  

 

Saksnummer Innhold 

24/23 Godkjenning av innkalling 

25/23 Fysiske anlegg/skolemiljø 

26/23 Saker fra Elevråd  

27/23 Saker fra FAU  

28/23 Lokalt ordensreglement 

29/23  Brukerundersøkelser - resultat/oppfølging 

30/23 Eventuelt 

Eventuelt 
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Nr. Protokoll 

24/23 Innkalling og referat ble godkjent  

25/23 Fysiske anlegg/skolemiljø 

 

Ansatte og elever er veldig fornøyd med skolebygget. Elevene melder tilbake 

møtet at de er heldige som får være elever i en så fin skole! 

 

Fysiske anlegg: Skolen har hatt ett-årsbefaring knyttet til bygget. I forkant 

hadde bl.a skolen sendt inn punkter som skulle tas opp. 

 

Under ett-årsbefaringen ble alle punktene gjennomgått, og utbedringer ble 

avtalt. BRG undersøker, og følger opp det som ligger under dem. Bruker/drift 

tar oppfølging av de områdene som ikke ligger inn under byggherrens ansvar 

for utbedring.  

 

Skolemiljø 

Elevrådet har blitt enige om å ha to fokusområder for arbeidet kommende 

skoleår:  

1. Ønske om å jobbe mer praktisk, være utenfor klasserommet i større 

grad, dele klassene i grupper.  

2. Flere turneringer i storefri. Forslag til turneringer: Fotball (i 

idrettshallen), Gamingturnering på Nintendo switch, sjakkturnering, 

basket mm. Mulig å lage lag klassevis eller på tvers av klasser. 

 

Skolens arbeid knyttet elevrådets innspill: 

1. Skolen har inngått et samarbeid med Universitetet i Agder, Kristiansand 

kommune og Ungt entreprenørskap som alle bistår skolen i arbeidet for 

å få til mer praktiske og yrkesfaglige aktiviteter på ungdomstrinnet. 

Dette arbeidet har pågått hele 2023. Elevene som er til stede i møtet 

forteller at de har merket en endring. Det gjennomføres flere praktiske 

og høyst relevante læringsaktiviteter nå. Skolen er på vei ... 

 

Gjennom samarbeid med Søgne videregående skole har skolen også et ønske 

for sambruk av lokaler og lærerkrefter, da med økt søkelys på mer praktisk 

undervisning, inspirert av yrkesfaglige utdanningsvalg. 

 

Elevene spiller inn at de har merket en endring. Det oppleves positivt. 

 

2. Det har vært gjennomført flere turneringer og aktiviteter i friminutt. 

Trivselslederne fortsetter å spille inn, og arrangerer varierte aktiviteter 

for elevene. 

 

Elevene melder tilbake at de har inntrykk at det er stor trivsel i elevgruppa. 

 

26/23 Saker fra Elevråd Ingen saker fra Elevråd 

27/23 Saker fra FAU  

FAU-leder orienterte kort om FAU-møtet 28.11 der kun en sak hadde blitt 

behandlet. Den handler om bekymring hos noen foreldre på 8.trinn vedrørende 

valg av eventuell trinntur for elevene høsten når elevene går i 10.klasse. Referat 

fra FAU-møtet 28.11.23 ligger på skolens hjemmeside. 
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28/23 Lokalt ordensreglement – Forskrift om lokalt ordensreglement for Tangvall 

skole med revisjonsfrist 21.12.23 ble vedtatt videreført sånn som det foreligger 

(vedlagt) 

29/23 Brukerundersøkelser – resultat/oppfølging Resultater på nasjonale prøver 

gjennomført september 23, og skolens oppfølgingsarbeid så langt, ble 

presentert (se vedlagte). 

Eventuelt Ingen saker under eventuelt 

 

 

Referent 

 

Elin Rekve 

Rektor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


